
 
 

Verslag bestuursvergadering Jumelagecomité Middelkerke – dd. 

28/07/2022 

De vergadering vindt plaats om 20u in de Oude Post. 

Aanwezig: 

Arsène Henon (voorzitter), Anne-Laure Proot (secretaris), Annie Moens (penningmeester), Freddy 
Deschacht (2de ondervoorzitter), Danny Deschagt, Kristine Baeckelandt, Eddy Durnez, Maggie 
Wilkinson, André Levecque, Geert Werbrouck, Daniëlla Drielinck. 

Verontschuldigd: 

Tom Dedecker (schepen van Toerisme), Annie Standaert, Wim Landuyt, Vera Decock, Ingrid 
Vandenberghe, Bjorn Slembrouck, Johan Vandenheede, Eric Vandewalle. 

 

 
Start van de vergadering: 20u05 

1. Ontslag Johan Vandenheede 

Johan diende op 18 juli 2022 per mail zijn ontslag in: 

“Bij deze dien ik mijn ontslag in als lid van het JMC. 

Daar we het grootste deel van het jaar in Spanje zullen verblijven (van september tot april) en 
dan nog naar Noorwegen gaan zie ik het niet meer zitten om nog tijd over te hebben om mijn 
taak bij het JMC naar behoren te doen. 

Het was steeds leuk om naar de vergaderingen te komen, zal het wel een beetje missen.” 

 

Johan was voorzien om mee te gaan naar Marktfest in Ettlingen op 26-28/08/2022.  

 

2. Financieel verslag 

Nog niet alle facturen zijn binnengekomen.  

Fête de la Bière (14/05/2022): 

 kosten ontvangsten 

Verplaatsingen en péage 739,72 €  

Hotel ibis 1.147,8 €  

   

Aankoop bieren 974,84 €  

Revi food 38,50 €  

   

Ontvangsten van verkoop  1.919,17 € 

Ontvangsten divers  15,93 € 

   



 
 

Saldo 965,76 €  

 

 

Weekend 55j Schore – Büchenbeuren (15-17/07/2022): 

 kosten ontvangsten 

Hotel IBIS 800 €  

2 dagen festiviteiten 3.857,07 €  

geschenken 80 €  

Ontvangen van deelnemers  930 € 

   

saldo 3.807,07€  

 

We merken dat de kosten van dit weekend hoger liggen dan wat budgettair voorzien was. 
(voorzien: € 3.000). Een kost van € 15/persoon per dag is niet meer haalbaar, gezien er zo 
goed als niet meer bij gastgezinnen wordt geslapen.  

 

Freddy is van mening dat we ons aan het reglement moeten houden. Maar gezien de andere 
leden van mening zijn dat de bedragen in het regelement in deze tijden niet meer realistisch 
zijn, ligt de vraag op tafel om het regelement aan te passen en realistischer op te stellen. 

 

3. Activiteiten stand van zaken 

 

Fête de la Bière (14/05/2022 in Epernay):  

 

Verslag door Danny D.: 

Danny geeft een uitgebreide voorstelling van het weekend op basis van 

geprojecteerde foto’s en filmpjes. 

“Vrijdag 27 mei 

Iedereen was op tijd, Geert & Eddy. Maar door COVID bij het comité van Epernay 

moest Annie Standaert op het laatste moment afhaken (zij had geen logement). 

Bart Verdonck had wat plaats in zijn camionet afgestaan voor het vervoer van de 

glazen en had voor onze stand een tapinstallatie meegenomen. Rond 12.30 u. naar 

het cultureel centrum (Palais des Fêtes) om daar samen met de aanwezigen, 

gemeenteverantwoordelijken - jumelage comité Epernay & brouwers een buffet te 

genieten. 

In de namiddag opbouw en afwerken van de stand, opening was voorzien om 17.00 u. 

Voor een extra toets was een Belgische tekenaar Louis Michel Carpentier 

uitgenodigd, voor de kenners ‘Bij Sjaack tussen pot & pint’. De officiële opening werd 

gegeven om 19.30 u. 

Er waren de vrijdag veel mensen aanwezig, op deze dag komen ook veel 

champagnehuizen die in november bij ons deelnemen aan het weekend van 

Champagne in november. Een optreden van de O’ Jo Bleus band was 

geprogrammeerd. 



 
 

Zaterdag 28 mei 

Start om 11.00 u., niet veel mensen tot rond 18.00 u. Het was een gelegenheid om 

even te wandelen & een praatje te slaan. Er waren twee muziekgroepen gepland, het 

eerste optreden om 19.00 u.: MOJO. Tweede optreden om 21.00 u.: The Cave (met 

Erwin uit Middelkerke). De groep gaf een mooie set van liedjes en was voor mij (niet 

bevooroordeeld) de beste van het weekend. 

Bij de optredens werd vastgesteld dat er duidelijk meer mensen op de markt aanwezig 

waren. 

Zondag 29 mei 

Champagne ontbijt bij het comité (B. Hennequin). Om 11.30 werd de stand geopend 

maar de mensen waren, zoals gisteren, ver te zoeken. Eind mei: Moederdag in 

Frankrijk, einde v/d maand & COVID factoren die niet ontkend kunnen worden. Er was 

geen muzikaal optreden, na sluiting 18.00 u en opruimen v/d stand hadden we nog 

een gezellig samen zijn bij B. Hennequin. 

Samenvatting: 

- eerste grote activiteit sinds COVID in Epernay 

- locatie en opbouw stand kunnen we over praten 

- in mijn ogen zijn we daar om Middelkerke te promoten & dat is zeker geslaagd 

- het was een aangename samenwerking met Geert & Eddy” 

 

Danny laat het radio-interview horen, waarin Eddy geïnterviewd wordt door een lokale 

radio. Het was een hele mooie promotie voor Middelkerke. Proficiat, Eddy! 

 

Opmerkingen van Arsène: 

De opkomst was niet zoals andere edities: 

Vrijdag: veel volk, zoals andere jaren 

Zaterdag: het plein was maar voor de helft gevuld 

Zondag: heel weinig volk 

➔ Dus er was ruim minder verkoop dan andere jaren. 

Er werd op voorhand afgesproken dat er zowel een stand van toerisme Epernay als 

van toerisme Middelkerke aanwezig zou zijn, maar enkel Middelkerke had een stand 

voorzien. 

4 tenten van 3m/3m stonden klaar:  

• 1,5 tent werd door Epernay ingenomen, zie foto 2 (niet zo afgesproken) 

• 1 tent voor Toerisme 

• 1 tent was voor de striptekenaar 

• De plaats die nog over was voor de bierverkoop van het jumelagecomité was te 

beperkt en bovendien stond er een de boom in de weg.  

 

Er werd voordien gevraagd om Jus de Mer centraler te zetten, maar dit was niet 

gebeurd. Jus de Mer had eveneens een minder goede verkoop. 

Arsène oppert het idee om de Middelkerkse standen (Jus de Mer, Dunekeun en JCM) 

centraal te plaatsen tussen de andere bierstanden.  

 

 

Viering 55j Middelkerke-Büchenbeuren (15-17/07/2022): verslag  



 
 

Er waren 17 mensen aanwezig van Büchenbeuren.  

Arsène, Bjorn en André hadden een prachtig programma uitgewerkt. Ze zijn o. a. naar 

Oostduinkerke naar de paardenvissers geweest.  

De burgemeester van Büchenbeuren was heel tevreden over de gastvrijheid en het 

programma. Tijdens het buffet, de vrijdagavond, was er veel respons van de mensen van 

Schore zelf.  

 

Arsène had graag gehad dat onze bestuursleden van de gemeente op voorhand hun 

aanwezigheid hadden bevestigd en vond het spijtig dat ze niet allemaal op tijd waren. De 

aanwezige bestuursleden waren de burgemeester, schepen Natacha Lejaeghere en 

schepen Tom Dedecker. Er waren ook enkele gemeenteraadsleden. Heel positief was dat 

er ook veel leden van het jumelagecomité aanwezig waren.  

Daniëlla wil haar nog even verontschuldigen dat ze elk weekend werkt, waardoor ze maar 

zelden op een bijeenkomst aanwezig zal kunnen zijn. 

 

Mededeling van André: Beide burgemeesters staan erachter om iets te organiseren met de 

scholen van Bchenbeuren en Sohren. De jeugd is de toekomst. Er is een grote kans dat 

men, als men in de jeugdjaren naar Middelkerke komt, later nog terug komt met het gezin.  

 

 

Busreis naar Rauschenberg (1 – 8/08/2022): stand van zaken 

Deelnemers: Er zijn 48 mensen ingeschreven. 38 personen logeren op hotel. 

Fietsers:  

• Er zijn 5 fietsers. Geert kan helaas niet meefietsen, mits een recente COVID-

besmetting.  

• De fietsers vertrekken op ma. 1 aug vanop het Rauschenbergplein om 9u45. 

De pers en het schepencollege werden uitgenodigd.  

• De fietsers gaan al op zondag terug naar huis.  

Geschenken: 

• Er werd opnieuw een mini-strandkabine gemaakt door de gemeentelijke 

schrijnwerkers en schilders. Anne-Laure geeft een seintje aan Arsène als het 

kabinetje is ingepakt. Dan zal Arsène het ophalen op de werf en brengt hij het 

donderdag naar de bus.  

 

• Annie zal nog voor een aandenken voor de fietsers zorgen.  

Ter info: Halverwege mei is er een familie uit Rauschenberg naar Middelkerke gekomen 

die aan de bakenmat van onze jumelage stond. Er werd voor hen een gemeentelijke 

receptie voorzien.  

Er komt een artikeltje in de Sirene van september/oktober over de viering 50j 

Rauschenberg-Middelkerke. Hiervoor zou Anne-Laure al tegen maandag na het weekend 

een groepsfoto moeten ontvangen omdat de Sirene begin die week in druk gaat. Arsène 



 
 

zal vragen aan de fotograaf in Rauschenberg om een foto door te zenden naar Anne-

Laure. De foto moet in voldoende resolutie zijn om te printen.  

 

 

Marktfest (26-28/08/2022 in Ettlingen): voorbereiding 

Johan zou meegaan, maar is, n.a.v. zijn ontslag, weggevallen. Zijn kamer wordt 

geannuleerd. 

Het weekend start reeds op vrijdagavond met een receptie voor een beperkte groep.  

Vervoer:  

o Wim L.+ echtgenote, Arsène en Annie rijden samen in 1 auto  

o Freddy en Maria: rijden apart 

o Alexander van Jus de Mer rijdt ook apart.  

 

Arsène vraag een tentje van de gemeente. Anne-Laure checkt als er ééntje beschikbaar 

is, want in het zomerseizoen zijn ze druk bezet voor de Apero Sundays en andere 

evenementen. Er zijn geen zijzeilen nodig. 

De vraag wordt gesteld als er nog iets meer geweten is over de Jumelagefeesten in 
oktober. Arsène heeft er niets meer van gehoord.  

 

4. Varia 

• Activiteiten comité (Danny D.) 

o Danny vraagt om de programma’s telkens door te geven aan alle leden, ook al 
gaan ze niet mee.  

o Danny stelt voor om meer activiteiten te doen als groep.  

o Danny stelt voor om de foto’s van de activiteiten te delen met iedereen. 

➔ Danny zal een WhatsApp-groep opstarten, waarin alle info en foto’s over en tijdens de 
activiteiten kunnen gedeeld worden met de volledige groep. Helaas gebruikt niet iedereen 
WhatsApp. Zij zullen via mail en via de vergaderingen op de hoogte gebracht worden.  

➔ Er is een voorstel om in het najaar een samenkomst te organiseren met alle leden. Eddy 
is bereid om een rondleiding te geven in zijn wijngaard in Wilskerke en nadien kan een 
etentje in het parochiezaaltje in Wilskerke georganiseerd worden. 

 

• De jubileumviering van 30j Vresse-Middelkerke zal plaatsvinden op 30 oktober in Vresse. 

 

• Ettlingen: bezoek Mikaj aan de Kolpingfamilie (Kristine B.) 

o In 2022 is er niets gepland 

o In 2023 wordt een bezoek in Ettlingen in het weekend van 21 juli gepland. Kristine 

doet een oproep naar alle leden om massaal mee te gaan naar Ettlingen. 

 

• Epernay: (Danny D.) 

o Viering 55j Middelkerke-Epernay: 10-12 november 2022 

Epernay heeft bevestigd dat ze zullen komen. Epernay wenst een heel licht 

programma.  

Voorlopig voorstel: 



 
 

▪ do 10 nov.:   

- aankomst 

- Marie Choquet wordt vermoedelijk als ridder geslagen op het 

Champagneweekend, tijdens de opening. 

▪ Vrij 11 nov:  

- 12u: officiële viering in het gemeentehuis met gemeentelijke 

receptie en broodjes.  

- Namiddag: eventueel bezoek aan Jus de Mer  

- ’s Avonds: eventueel in De Zandloper iets voorzien om te eten 

▪ Za 12 nov: vrij 

 

In het school zijn geen wijn- en champagneglazen beschikbaar. Anne-Laure 

checkt bij de receptiedienst als er glazen gebruikt kunnen worden.  

 

5. Datum volgende vergadering 

Donderdag 29 september 2022 om 20u in De Oude Post 

 

 

Einde vergadering: 22u25 


